
 
Upphandling av restaurangtjänster på välfärdscentralen samt godkännande av 
upphandlingsprinciper 
 
Vård- och omsorgsnämnden 20.10.2022 § 61    
1069/02.08.00.01/2022    
 
 
Beredare Controller Ari Hasu, fornamn.efternamn@kirkkonummi.fi 
 
 I Kyrkslätts välfärdscentral, som startar i början av december (2022), har 

det reserverats lokaler för idkande av restaurangverksamhet (bl.a. för 
ordnande av personalbespisning, bespisning av kunder och besökare, 
mötesserveringar och caféverksamhet).  En utomstående 
serviceproducent söks till idkare av restaurangverksamhet, och därför ska 
nyttjanderätten för att söka sig till idkare av restaurangverksamhet 
konkurrensutsättas som offentlig upphandling (som s.k. koncessionsavtal).  

 
 Det planeras att en tjänst som gäller rehabiliterande dagverksamhet för 

äldre som produceras som egen verksamhet i kommunen startas i den 
ovan avsedda välfärdscentralen. Klienterna erbjuds frukost och mellanmål 
som en del av den ovan avsedda tjänsten. Det är ändamålsenligt att 
upphandla de måltider som erbjuds åt klienterna inom rehabiliterande 
dagverksamhet för äldre producerade av restaurangen i välfärdscentralen 
(och förena dem med de ovan avsedda tjänster som ska upphandlas). 
 
Befogenheter: vård- och omsorgsnämnden 30.01.2020 § 5: vård- och 
omsorgsnämnden godkänner upphandlingsprinciperna i sådana 
upphandlingar där upphandlingens förväntade värde (moms 0 %) 
överskrider 1 000 000 euro.   
    
Bilaga: Upphandlingsprinciperna/restaurangtjänster på välfärdscentralen 
(inte ännu offentlig: lagen om offentlighet i myndigheternas verksamhet 
(621/1999) 6 § 1 momentet, punkt 2) 

 
Föredragande Vik. vård- och omsorgsdirektör Sirkku Pekkarinen-Keto   
 
Beslutsförslag Vård- och omsorgsnämnden godkänner bilagan ”Hankintaperiaatteet/ 

hyvinvointikeskuksen ravintolapalvelu” (Upphandlingsprinciper/ 
restaurangtjänsten på välfärdscentralen). 

 
Behandling Under diskussionerna framställde vård- och omsorgsnämndens ledamot 

Tero Strand följande förslag: 
 Jag föreslår att ärendet bordläggs. Nämnden återvänder till ärendet då 

man fått ett förordande eller nekande svar av välfärdsområdet.  
 
 Ledamot i vård- och omsorgsnämnden Sini Felipe understödde Strands 

förslag. 
 
 Man diskuterade förslaget om bordläggning. Eftersom det vid 

sammanträdet lämnats ett understött förslag om bordläggning som 
nämnden inte godkände enhälligt, måste man rösta om saken. 

 
 Ordföranden föreslog att man röstar så att de som understöder fortsatt 

behandling av ärendet röstar ”ja” och de som understöder Strands förslag 
om bordläggning av ärendet röstar ”nej”. Man röstade enligt ordförandens 
förslag. 
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 Vid omröstningen gavs nio röster. Det gavs sju ja-röster och två nej-röster. 
Förslaget om fortsatt behandling fick fler röster. 

 Markus Myllyniemi, Johanna Järvinen, Jani Kähkönen, Ari Suoranta, Sami 
Ragnell, Maija Jäntti och Kaj Sjöblom röstade ”ja”.  

 Tero Strand och Sini Felipe röstade ”nej”. 
 
 Efter att förslaget om bordläggning förkastades fortsatte man behandlingen 

av ärendet.   
 
 Vård- och omsorgsnämndens ledamot Sini Felipe framställde följande 

motförslag: 
 Nämnden godkänner inte att konkurrensutsättning av 

restaurangverksamheten inleds. Upphandlingen gäller en sådan tid då 
verksamheten är på välfärdsområdet. Av den orsaken borde 
välfärdsområdet vara instansen som ansvarar för upphandlingen. 

 
 Ledamot i vård- och omsorgsnämnden Tero Strand understödde Sini 

Felipes motförslag.  
 
 Det hade lämnats ett motförslag som avviker från föredragandens 

utgångsförslag och förslaget hade vunnit understöd. Eftersom det inte 
godkändes enhälligt, röstade man om saken.  

 
 Ordföranden föreslog att de som understöder utgångsförslaget röstar ”ja” 

och de som understöder Sini Felipes ändringsförslag röstar ”nej”.  
 
 Vid omröstningen gavs nio röster. Det gavs sju ja-röster och två nej-röster. 

Föredragandens utgångsförslag fick fler röster. 
  Markus Myllyniemi, Johanna Järvinen, Jani Kähkönen, Ari Suoranta, Maija 

Jäntti, Jani Kähkönen, Sami Ragnell och Kaj Sjöblom röstade ”ja”. 
 
  
 Sini Felipe och Tero Strand lämnade avvikande meningar vid 

sammanträdet till vård- och omsorgsnämndens beslut. 
 
 De skriftliga motiveringarna till Sini Felipes avvikande mening har tillställts 

20.10.2022 och fogats som bilaga till protokollet. 
 
 
Beslut Godkändes enligt beslutsförslaget. 
 
För kännedom  
 
 

Besvärsanvisning: Besvärsförbud (enligt 146 § 2 momentet 1 punkten i 
upphandlingslagen (1397/2016) får besvär enligt upphandlingslagen över 
ett beslut eller ett annat avgörande som gäller enbart beredningen av ett 
upphandlingsförfarande inte anföras). 


